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‘Zolang ik me kan herinneren wilde ik boer worden, maar bij 
mij thuis was ik niet de enige. Mijn zusje Marelieze zag het 
ook wel zitten, alleen zag ik in 85 koeien met zijn tweeën niet 
veel toekomstperspectief. Dat was voor mijn ouders ook wel 
lastig. Maar voor dat probleem kwam vrij plotseling een oplos-
sing. In januari 2022 vroeg Henk van de Westeringh, een van 
de boeren bij wie ik stage heb gelopen, of hij op de koffie 
mocht komen. Tot onze verbazing stelde hij toen voor dat ik 
en mijn vriend Klaas-Willem zijn bedrijf zouden overnemen. 
Nadat we dat voorstel even op ons hadden laten inwerken, 
zagen we dat helemaal zitten. Het is een goedlopend bedrijf 
dat de komende tien jaar eigenlijk geen grote investeringen 
nodig heeft. Fantastisch dat we op deze manier de kans krij-
gen om een bedrijf over te nemen.’ 

Opnieuw koeien leren kennen
‘Sinds een jaar wonen we samen op het bedrijf in Heteren. 
Het is heel leuk om samen een voor ons nieuw bedrijf te kun-
nen opbouwen. Henk is er ook nog veel, maar inmiddels ko-
men de taken steeds meer op ons neer. Mijn werk heb ik al 
opgezegd, zodat ik fulltime het bedrijf kan doen. Het is wel 
gek om ineens een nieuw bedrijf te hebben. Ik moest wel 

even loslaten dat ik niet het ouderlijk bedrijf zou overnemen. 
Maar hier is het voor mij en mijn vriend allebei nieuw, dat 
maakt het een meer gelijkwaardige start dan we bij mijn ou-
ders zouden hebben. Bij mijn ouders ken ik trouwens nog alle 
koeien en hun afstamming uit mijn hoofd. Dat lukte hier eerst 
nog niet zo snel, maar inmiddels herken ik alle koeien. Wat 
ook wennen was, is het robotmelken. Dat was ik thuis niet 
gewend. Maar je leert het vanzelf door te doen.’

Koeien voor keuring én productie
‘Klaas-Willem en ik vullen elkaar goed aan op het bedrijf. Hij  
is bodemadviseur en ziet vooral een leuke uitdaging in goed 
voer van het land te halen. Mijn interesse ligt vooral bij de 
fokkerij. Ik geniet echt van mooie koeien. Dat is een van de 
doelen die ik heb op het bedrijf: fokken op complete en ster-
ke koeien met goede benen, die hun hele leven makkelijk 
naar de robot kunnen lopen. Daarnaast hoop ik een koefami-
lie te ontwikkelen die goed meedoet op keuringen én een 
goede productie heeft. Maar nu zijn we nog vooral bezig het 
nieuwe bedrijf in de vingers te krijgen en helemaal zelfred-
zaam te worden. Na een jaar op het bedrijf weten we in elk 
geval dat we hier onze plek gevonden hebben.’

‘Fantastische kans
om een melkveebedrijf over te nemen’
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